
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 401
Idet ministeren ikke har overblik over afslag på varetægtsfængslinger, vil mini-
steren da gøre det til en del af indberetningsordningen, således at man kan få
grundlag for at vurdere, om varetægtsfængslinger sker for ofte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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